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Protokół Nr II/18 
z sesji Rady Powiatu Drawskiego  

VI kadencji 
odbytej w dniu 05 grudnia 2018 r. 

w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 
 
 

Punkt 1  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zakomunikowała, że na podstawie art. 15 ust. 1a 
ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady Sesji Rady 
Powiatu Drawskiego będą transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie 
Informacji Publicznej Powiatu Drawskiego oraz na stronie internetowej powiatu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu rozpoczęła sesję o godzinie 09:00 i przywitała 
serdecznie Panie i Panów Radnych, Zarząd Powiatu oraz wszystkich gości przybyłych 
na sesję.  

Przewodnicząca Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdziła, 
że w sesji uczestniczy 17 Radnych, tym samym Rada Powiatu jest umocowana 
do podjęcia prawomocnych uchwał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 18 ust. 2 Statutu 
Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności godziny 
opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 

Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Treść listy obecności gości zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu. 

Punkt 2 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do ustalenia 
porządku obrad II sesji Rady Powiatu Drawskiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali porządek 
obrad. 

 
Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść 
zmiany do porządku obrad sesji? 

Głos zabrał Pan Starosta S. Cybula, który wniósł o uzupełnienie porządku obrad 
przez dodanie do pkt 9 ppkt ł)  projektu uchwały w sprawie delegowania radnych 
Rady Powiatu Drawskiego do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku –  druk nr 
15. W uzasadnieniu podkreślił obowiązek zaopiniowania projektu budżetu Powiatu 
Drawskiego na 2019 roku przez powyższą Komisję w bieżącym roku.  

Na tym Pan Starosta S. Cybula zakończył wypowiedź.      

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
głosowania nad przyjęciem nowego porządku obrad. 
 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  0 głosach „wstrzymujących się” 
przyjęła nowy porządek obrad II sesji Rady Powiatu Drawskiego.     
 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że sesja Rady Powiatu zostanie 
prowadzona zgodnie z nowym porządkiem obrad. 

Obowiązujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu I sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 23 listopada 2018 r. 

4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
– druk nr 17. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych. 

6. Trybuna obywatelska. 

7. Informacja Przewodniczącej Rady na temat utworzenia klubów radnych. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) ustalenie wynagrodzenia Starosty Drawskiego – druk nr 4; 
b) ustalenie liczby członków Zarządu Powiatu Drawskiego – druk nr 3; 
c) wyboru członka Zarządu Powiatu Drawskiego – druk nr 5; 
d) powołania Komisji Rewizyjnej – druk nr 6; 
e) wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – druk nr 7; 
f) ustalenia liczby członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – druk nr 8; 
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g) powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – druk nr 9; 
h) wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – druk nr 

10; 
i) powołania i przedmiotu działania Komisji Budżetu, Gospodarki i 

Rozwoju - druk nr 11; 
j) powołania i przedmiotu działania Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa 

Publicznego – druk nr 12; 
k) powołania i przedmiotu działania Komisji Oświaty – druk nr 13; 
l) o zmianie uchwały w sprawie zasad ustalania diet radnych oraz zwrot 

kosztów podróży służbowej – druk nr 14; 
     ł)    w sprawie delegowania radnych Rady powiatu Drawskiego do składu         
           Komisji Bezpieczeństwa i Porządku – druk nr 15.   

 
9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

10. Komunikaty i sprawy różne.  

11. Zakończenie sesji. 

 
Punkt 3 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest przyjęcie protokołu z I sesji Rady 
Powiatu Drawskiego w dniu 23.11.2018 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
przyjęcia protokołu z I sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 23.11.2018 r.  
 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do protokołu  
z I sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 23.11.2018 r. 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania nad przyjęciem protokołu z I sesji Rady Powiatu Drawskiego  
z dnia 23.11.2018 r. 

 
 
 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  



4 
 

  0 głosach „wstrzymujących się” 
przyjęła protokół z I sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu  
23.11.2018 r.  
 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Punkt 4 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest sprawozdanie Starosty z prac 
Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali 
sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
w materiałach na sesję.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Starostę 

Stanisława Cybulę. 
 
Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że Zarząd obradował tylko 

raz, a każdy Radny otrzymał sprawozdanie z prac w okresie między sesjami. 
  
Na tym Starosta S. Cybula zakończył swoją wypowiedź. 

Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do Pana 
Starosty? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.   

 
Punkt 5 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 

Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są interpelacje, wnioski 
i zapytania Radnych. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby złożyć 
interpelację? 
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Radny K. Korczyński złożył interpelacje dotyczącą zadania z zakresu promocji 
i ochrony zdrowia, w sprawie zabezpieczenia świadczeń medycznych, czyli 
zapewnienia podstawowej opieki medycznej dla około 1400 pacjentów przypisanych 
do gabinetu w Drawsku Pomorskim prowadzonego przez lekarza medycyny pracy. 

Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze 

złożyć interpelację? 
 
Radny M. Banaszek wniósł interpelacje w sprawie remontu drogi wojewódzkiej 

nr 177 od miejscowości Pławno do przejazdu kolejowego.  
 
Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 8 do protokołu.   
 
Następnie głos zabrał Pan Radny M. Tobiszewski, który uzupełniając 

interpelacje Pana Radnego K. Korczyńskiego powiedział, że gmina Drawsko 
Pomorskie jest bardzo zaniepokojona sytuacją związaną z podstawową opieką 
medyczną i podejmowała wszelkie niezbędne czynności, aby taki gabinet utrzymać. 
Nowe pomieszczenie dla lekarza medycyny rodzinnej zostało przedstawione Pani 
Dyrektor i znajduje się na ulicy Kolejowej. Nadmienił również, że gmina 
zabezpieczyła mieszkanie służbowe dla lekarza rodzinnego. Niestety po wizytacji Pani 
Dyrektor gmina nie otrzymała żadnych informacji w sprawie pozostawienie gabinetu 
lekarskiego dla zabezpieczenia podstawowej opieki medycznej dla mieszkańców. Na 
koniec zaznaczył, że najlepszym rozwiązaniem tej sytuacji byłoby sprowadzenie 
lekarza rodzinnego przez Szpitale Polskie, które dysponują odpowiednimi kontaktami  
w zakresie możliwości zatrudnienia lekarza medycyny pracy.   

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze 

złożyć interpelację? 
  
Głos zabrał Pan Radny J. Kozłowski, który na podstawie § 19 ust.1 Statutu 

Powiatu Drawskiego złożył interpelacje do Zarządu Powiatu Drawskiego  
o przedstawienie stanowiska Zarządu Powiatu Drawskiego na temat obecnej 
współpracy i realizacji umowy dzierżawy ze Szpitalami Polskimi S.A. oraz 
możliwości udzielenia pomocy spółce w ramach podnoszenia jakości usług poprzez 
wspólne remonty oddziałów szpitalnych i pomieszczeń pomocniczych w budynku 
szpitala.  

 
Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 9 do protokołu.   
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze 

złożyć interpelację ? 
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Pan Radny M. Krężel w związku z wniesioną interpelacją poprosił o aktualny 
wykaz dróg powiatowych. 

 
Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze 

złożyć interpelację? 
 
Pan Radny C. Turczyk pozytywnie przychylił się do interpelacji złożonej przez 

Radnego M. Banaszka odnośnie remontu drogi wojewódzkie nr 177 od miejscowości 
Pławno do przejazdu kolejowego uzasadniając to katastrofalnym stanem nawierzchni 
oraz złożył drugą interpelację o przedstawienie wykazu spraw sądowych toczących się 
lub złożonych, czekających na wokandę przez Starostwo Powiatowe, a także wykaz 
pozwów sądowych skierowanych przeciwko Starostwu Powiatowemu. 

 
Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Następnie głos zabrał Pan Radny M. Banaszek, który poprosił Pana Dyrektora 

Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim o uzupełnienie ubytków na 
drogach gminy Wierzchowo w związku z występowaniem przymrozków w ostatnich 
dniach.    

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze 

złożyć interpelację? 
 
Ponownie głos zabrał Pan Radny M. Krężel, który poprosił o przedstawienie 

aktualnej sytuacji skrzyżowania dróg Rzeźnicka – Wałecka w Czaplinku.    
 
Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze 

złożyć interpelację, wnioski lub zapytania? 
 

Nikt z Radnych więcej interpelacji, wniosków i zapytań nie zgłaszał.  
 

Punkt 6 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest trybuna obywatelska. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? 

Nikt z obecnych na sali osób głosu nie zabrał. 

Punkt 7 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest informacja 
Przewodniczącego Rady na temat utworzenia Klubów Radnych. 

Pani Przewodnicząca powiedziała, że na podstawie art.18 ustawy o samorządzie 
powiatowym oraz § 52 ust 1 Statutu Powiatu Drawskiego Radni mogą tworzyć Kluby 
Radnych. Klub Radnych może utworzyć, co najmniej 3 Radnych. Klubom radnym 
Powiatu przysługuje inicjatywa uchwałodawcza oraz prawo zgłaszania wniosków, 
wyrażania opinii i przedstawiania swojego stanowiska we wszystkich sprawach 
będących przedmiotem pracy organów Powiatu. Przedstawiciele wszystkich Klubów 
Radnych mogą wchodzić również w skład Komisji Rewizyjnej oraz komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. Klub powstaje z chwilą pisemnego zgłoszenia utworzenia klubu 
Przewodniczącemu Rady. 

Przewodnicząca Rady Powiatu oświadczyła, że na dzień dzisiejszy nie 
zgłoszono żadnego Klubu zapytała, czy Radni chcieliby zgłosić utworzenie Klubu? 

Głos zabrał Pan Radny J. Kozłowski, który zgłosił powstanie Klubu Radnych 
„Porozumienie Samorządowe”.     

Treść zgłoszenia powstania Klubu Radnych Porozumienie Samorządowe 
stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Nikt więcej Klubu nie zgłosił. 

          Punkt 8 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały w 
sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Drawskiego, a następnie odczytała treść 
uchwały.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Drawskiego.  
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Podczas głosowania głos zabrał Pan Radny J. Kozłowski, który poprosił  
o informacje dotyczące stawek wynagrodzenia, a także zadania przypisane każdemu 
członkowi Zarządu.      

Pani Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o krótki komentarz Radcę 
Prawnego. 

Pan Radca Prawny P. Motyl zaznaczył, że stawki wynagrodzenia są zgodne z 
obowiązującym rozporządzeniem. Przy czym są to stawki maksymalne i opowiadające 
wynagrodzeniu poprzedniego Starosty Drawskiego.  

Następnie Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Starostę S. Cybulę o udzielenie 
informacji odnośnie zadań i funkcji poszczególnych członków Zarządu Powiatu 
Drawskiego.  

Głos zabrał Pan Starosta S. Cybula powiedział, że wstępne ustalenia zostały 
dokonane, lecz w związku z uzupełnieniem Zarządu na dzisiejszej sesji to 
szczegółowe rozwiązania zostaną przedstawione Radnym na kolejnej sesji, wraz  
z opisem, który członek Zarządu, jakimi zadania będzie się zajmował.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytał, czy ktoś z Radnych ma jakieś pytania 
dotyczące projektu uchwały?  

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Drawskiego.  

Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  2 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr II/7/2018 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty 
Drawskiego.  

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały w 
sprawie ustalenia liczby członków Zarządu Powiatu Drawskiego. 

Pani Przewodnicząca poprosiła o krótki komentarz Panią Lidię Konwę – 
Naczelnika Wydziału Organizacyjnego. 
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Pani Naczelnik Wydziału Organizacyjnego L. Konwa powiedziała, że na 
podstawie ustawy o samorządzie powiatowym i Statutu Powiatu Drawskiego Rada 
Powiatu Drawskiego wybiera Zarząd w ilości od 3 do 5 członków.  Natomiast 
dokładną liczbę członków ustala Rada Powiatu. W związku z powyższym w pełni 
uzasadnione jest podjęcie przez Radę Powiatu uchwały w sprawie ustalenia liczby 
członków Zarządu Powiatu Drawskiego w liczbie 5 osób. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytał, czy ktoś z Radnych ma jakieś pytania 
odnośnie uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Pani Przewodnicząca po odczytaniu treści uchwały poinformowała, że Radni 
przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia liczby członków Zarządu Powiatu 
Drawskiego.  

Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr II/8/2018 w sprawie ustalenia liczby członków Zarządu 
Powiatu Drawskiego. 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do następnego 
punktu porządku obrad, a mianowicie podjęcie uchwały w sprawie wyboru członka 
Zarządu Powiatu Drawskiego.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Starostę Drawskiego o podanie 
kandydatury na członka Zarządu z ewentualnym uzasadnieniem.  

 
Głos zabrał Pan Starosta Drawski S. Cybula, który na Członka Zarządu Powiatu 

Drawskiego zarekomendował Pana Marka Tobiszewskiego. Wybór uzasadnił m.in. 
długoletnim doświadczeniem na stanowiskach kierowniczych w przedsiębiorstwach 
państwowych i samorządzie gminnym. W ostatnim czasie pełnił funkcje Burmistrza 
Drawska Pomorskiego. Był również wieloletnim członkiem Zarządu, a od 4 lat 
Przewodniczącym Związku Miast i Gmin Pojezierza Drawskiego.     

 
Na tym Starosta Drawski zakończył swoją wypowiedź.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Pan Marek Tobiszewski wyraża 
zgodę na kandydowanie.  

 
Zgłoszony kandydat – Marek Tobiszewski wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Pani Przewodnicząca poinformował Radnych o przystąpieniu do powołania 

Komisji Skrutacyjnej dla wyboru członka Zarządu Powiatu Drawskiego. 

Przewodnicząca Rady zaproponowała, aby Komisja Skrutacyjna liczyła 3 
osoby, spytała czy są inne propozycje? 

Żaden z Radnych nie zaproponował zmiany.  

Głos zabrał Pan Radny K. Korczyński, który zaproponował, aby w skład 
Komisji Skrutacyjnej wchodziły ponownie te same osoby, a więc Pan Radny H. 
Szreta, Pani Radna H. Samek i Pani G. Polak. 

Przewodnicząca poddał pod głosowanie liczbę członków Komisji Skrutacyjnej. 

Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
przegłosowała liczbę członków Komisji Skrutacyjnej w ilości 3 osób.  

Treść z listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie kandydatur na członków Komisji 
Skrutacyjnej. 

Radny J. Kozłowski zgłosił kandydaturę Radnej G. Polak. 

Radna G. Polak wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Radny K. Korczyński zgłosił kandydaturę Radnego H. Szretę. 

Radny H. Szreta wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny Z. Chołuj zaproponował Radną H. Samek na członka Komisji 
Skrutacyjnej. 

Radna H. Samek wyraziła zgodę na kandydowanie.  
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Pani Przewodnicząca spytała, czy są uwagi na skład Komisji Skrutacyjnej? 

Nikt uwag nie zgłaszał. 

Kandydaci na członków Komisji Skrutacyjnej: 
1. Henryk Szreta. 
2. Halina Samek. 
3. Genowefa Polak. 

 
Przewodnicząca poddał pod głosowanie powołanie Komisji Skrutacyjnej. 

Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
powołała Komisję Skrutacyjną w proponowanym składzie do wyboru członka Zarządu 
Powiatu. 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że w skład Komisji Skrutacyjnej 
weszły następujące osoby: 

1. Henryk Szreta 
2. Halina Samek 
3. Genowefa Polak. 
 

Pani Przewodnicząca Rady ogłosiła 5 minutową przerwę. 
 
Pani Przewodnicząca poinformowała, że Komisja Skrutacyjna wybierze 

spośród swoich członków Przewodniczącego Komisji. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Komisję Skrutacyjną o wyjście na naradę w 

celu wyłonienia ze swojego grona Przewodniczącego. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Komisję Skrutacyjną o poinformowanie  

o ukonstytuowaniu się tej Komisji. 
 

  Głos zabrała Radna Halina Samek, która poinformowała Radnych, że  
 Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej wybrana została Pani Genowefa Polak. 

Przewodnicząca Rady poprosiła Komisję Skrutacyjną o przygotowanie kart do 
głosowania. 
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Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o 

zapoznanie Radnych z zasadami głosowania przy wyborze członka Zarządu Powiatu. 
 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej G. Polak poinformowała Radnych  

o zasadach głosowania przy wyborze członka Zarządu Powiatu. 
 
Objaśnienie głosowania: 
Wybór członka Zarządu polega na postawieniu znaku „X” w kratce z napisem 
„ZA” przy nazwisku danego kandydata. Postawienie znaku „X” w więcej niż 
jednej kratce przy nazwisku jednego kandydata oraz niepostawienie znaku „X” 
w żadnej kratce, powoduje nieważność głosu na tego kandydata. 

 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej rozdała wszystkim Radnym karty do 

głosowania. 
 
Przewodniczą spytała, czy wszyscy Radni otrzymali karty do głosowania na 

członka Zarządu Powiatu Drawskiego. 
 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej poinformowała, że wydano Radnym  

17 kart do głosowania.  
 
Przewodnicząca Rady stwierdził, że jest quorum dla ważności wyborów na 

członka Zarządu Powiatu Drawskiego i Radni mogą przystąpić do aktu głosowania. 
 
Nastąpiło głosowanie tajne na członka Zarządu Powiatu Drawskiego poprzez 

wrzucenie do urny przez Radnych karty do głosowania z oddanym głosem. 
 
Przewodnicząca spytała, czy wszyscy Radni oddali już głos.  
 
Wszyscy Radni oddali głos, więc Przewodnicząca poprosiła Komisję 

Skrutacyjną o przystąpienie do swoich czynności. 
 
Pani Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę.  
 
Po przerwie Pani Przewodnicząca poprosił Przewodniczącą Komisji 

Skrutacyjnej o odczytanie protokołu i ogłoszenie wyników wyborów. 
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Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Pani Radna Genowefa 
Polak, która odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej o wyborze członka Zarządu 
Powiatu Drawskiego. 

 
Treść odczytanego protokołu Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik nr 21 

do protokołu.  
 
Z treści odczytanego protokołu wynikało, że głosowało 17 Radnych,  

a kandydat uzyskał następującą liczbę głosów. 
 
Na kandydata na członka Zarządu Powiatu Drawskiego oddano 17 głosów 

ważnych., a głosów nieważnych 0.  
 
Pan Marek Tobiszewski: 
Otrzymał  14 głosów „za” 
          2 głosy „przeciw” 
                    1 głos „wstrzymujący się”  
 
 W wyniku tajnego głosowania członkiem Zarządu Powiatu Drawskiego został 

wybrany Pan Marek Tobiszewski. 
 
Karty do głosowania stanowią załącznik nr 22 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady przeczytała Radnym uchwałę Nr II/9/2018 Rady Powiatu 

Drawskiego w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu Drawskiego. 
 
Treść odczytanej uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  
 
Pani Przewodnicząca serdecznie pogratulowała Radnemu Markowi 

Tobiszewskiemu wyboru na członka Zarządu Powiatu Drawskiego. 
 
Głos zabrał członek Zarządu Pan M. Tobiszewski, który podziękował 

wszystkim radnym za oddany głos.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu Pani U. Ptak poinformował, że zgodnie  

z porządkiem obrad Radni przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest podjęcie 
uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. Zgodnie z uchwałą Nr III/34/2015 
Rady Powiatu Drawskiego z dnia 23 stycznia 2015 r. w sprawie ustalenia liczby 
członków Komisji Rewizyjnej. Komisja Rewizyjna składa się 4 członków. 
Zakomunikowała, że zgodnie z art. 16 ust 2 ustawy o samorządzie powiatowym  
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w skład Komisji Rewizyjnej wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich 
klubów z wyjątkiem radnych pełniących funkcje, o których mowa w art. 14 ust 1,  
a więc Przewodniczący Rady i Wiceprzewodniczących oraz będących członkami 
Zarządu.  

    
Przewodnicząca Rady Powiatu – Pani Urszula Ptak wymieniła osoby, które 

zgłosiły akces do Komisji Rewizyjnej, a mianowicie Pan Radny H. Szreta, R. 
Kurzątkowski i M. Banaszek. Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu Pani U. Ptak 
spytała, czy są jeszcze jakieś kandydatury? 
 

Zgłoszony kandydat – Radny Henryk Szreta wyraził zgodę. 

Zgłoszony kandydat – Radny Romuald Kurzątkowski wyraził zgodę. 

Zgłoszony kandydat – Radny Marek Banaszek wyraził zgodę.  

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani U. Ptak powiedziała, że zgodnie z § 34 
Statutu Powiatu Radni przystąpią do głosowania nad zamknięciem listy kandydatów. 

 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
jednogłośnie zamknęła listę kandydatów do Komisji Rewizyjnej.  

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała również, że w skład Komisji 
Rewizyjnej jak również do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wchodzą 
przedstawiciele wszystkich Klubów.  

Został zgłoszony jeden Klub. Klub nie zgłosił swojego kandydata do Komisji 
Rewizyjnej.  

Pani Przewodnicząca Rady po zasięgnięciu opinii Radcy Prawnego zważywszy, 
że głosowanie jest jawne zarządziła głosowanie na każdego z kandydatów z osobna.  

 
Następnie Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania nad kandydaturą nr 1 - Pana Radnego Henryka Szrety. 
 

 
 



15 
 

Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
przyjęła kandydaturę Pana H. Szrety na członka Komisji Rewizyjnej.   

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania nad 
kandydaturą nr 2 - Pana Radnego Romualda Kurzątkowskiego. 

 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
przyjęła kandydaturę Pana R. Kurzątkowskiego na członka Komisji Rewizyjnej.   

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania nad 
kandydaturą nr 3 - Pana Radnego Marka Banaszka. 

 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
przyjęła kandydaturę Pana M. Banaszka na członka Komisji Rewizyjnej.   

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że w skład Komisji Rewizyjnej weszły 
następujące osoby: 

1.Henryk Szreta. 
2.Romuald Kurzątkowski. 
3.Marek Banaszek. 
 

Przewodnicząca Rady po odczytaniu uchwały w sprawie powołania Komisji 
Rewizyjnej poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania nad uchwałą w 
proponowanym brzmieniu.  
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Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę NR II/10/2018 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej w 
proponowanym składzie. 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani U. Ptak zakomunikowała, że zgodnie  
z porządkiem obrad Radni przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest podjęcie 
uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Zgodnie z § 45 
ust 2 Statutu Powiatu, wyboru Przewodniczące Komisji Rewizyjnej dokonuje Rada 
Powiatu i w związku z powyższym poprosiła o zgłaszanie kandydatów na 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

Głos zabrała Pani Radna G. Polak, która zaproponowała, aby członkowie 
Komisji Rewizyjnej wybrali Przewodniczącego spośród swoje grona.  

Przewodnicząca Rady U. Ptak przychyliła się do propozycji Pani Radnej G. 
Polak i poprosiła członków Komisji Rekrutacyjnej o przedstawienie po konsultacjach 
Radzie Powiatu Drawskiego kandydata na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

W imieniu Komisji Rewizyjnej głos zabrał Radny Romuald Kurzątkowski, 
który powiedział, że członkowie zaproponowali kandydaturę Pana Radnego H. Szrety 
na Przewodniczącego Komisji. 

Zgłoszony kandydat – Radny Henryk Szreta wyraził zgodę. 

Przewodnicząca Rady spytała, czy są inne kandydatury na Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej? 

Nikt z Radnych nie zgłosił innych kandydatur. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani U. Ptak powiedziała, że zgodnie z § 34 
Statutu Powiatu Radni przystąpią do głosowania nad zamknięciem listy kandydatów 
na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
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Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
jednogłośnie zamknęła listę kandydatów na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania nad 
uchwałą w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  1 głosem „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę NR II/11/2018 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej. 

Treść list z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

 Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały w 
sprawie ustalenia liczby członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Pani Urszula Ptak wymieniła osoby, które 
zgłosiły akces do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, a mianowicie Pan Radny H. 
Szreta, Pan M. Banaszek i Pan J. Kozłowski. Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu 
Pani U. Ptak spytała, czy są jeszcze jakieś kandydatury? 

 
Zgłoszony kandydat – Radny Marek Banaszek wyraził zgodę. 

Zgłoszony kandydat – Radny Henryk Szreta wyraził zgodę. 

Zgłoszony kandydat – Radny Jacek Kozłowski wyraził zgodę. 

Głos zabrał Radny Z. Chołuj, który powiedział, że została pominięty jeden 
punkt z porządku obrad a mianowicie w tym momencie powinna być głosowana  
uchwała w sprawie ustalenia liczby członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia uchwały 
w sprawie ustalenia liczby członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  
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Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr II/12/2018 w sprawie ustalenia liczby członków Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji.  

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 33 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że kandydatury do Komisji wyczytała już 
wcześniej, więcej kandydatur nie zgłoszono i poinformowała, że Radni przystąpią do 
głosowania nad zamknięciem listy kandydatów na członków Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji.  

Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła decyzje o zamknięciu listy kandydatów na członków Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji.  

Treść z listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 35 do protokołu.  

Przewodnicząca Rady odczytała uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. 

Głos zabrał Radny Zbigniew Dudor, który zwrócił uwagę, że nie była 
głosowana uchwała w sprawie powołania Komisji. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały w 
sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Zgodnie z 
§511 ust. 4 Statutu Powiatu, wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji dokonuje Rada Powiatu. W związku z tym Przewodnicząca poprosiła o 
zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.     

Głos zabrała Pani Radna G. Polak, która zaproponowała, aby członkowie 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wybrali Przewodniczącego spośród swojego 
grona.  

Przewodnicząca Rady U. Ptak poprosiła o opinię Radcę Prawnego.  
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Pan Radca Prawny P. Motyl stwierdził, że zaproponowane usprawnienie 
głosowania nie jest sprzeczne z ustawą.  

Przewodnicząca Rady ogłosiła 5 minut przerwy.  

Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zaproponowali kandydaturę 
Pana Radnego M. Banaszka. 

Zgłoszony kandydat – Radny Marek Banaszek wyraził zgodę. 

Przewodnicząca Rady spytała, czy są inne kandydatury na Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej? 

Nikt z Radnych nie zgłosił innych kandydatur. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani U. Ptak powiedziała, że zgodnie z § 34 
Statutu Powiatu Radni przystąpią do głosowania nad zamknięciem listy kandydatów 
na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła decyzje o zamknięciu listy kandydatów na Przewodniczącego Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji.  

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 36 do protokołu.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania nad 
uchwałą w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  0 głosem „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji. 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

W związku z tym, że nie została formalnie przegłosowana uchwała w sprawie 
powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zarówno Komisja jak i Przewodniczący 
tej Komisji nie zostali na tej sesji powołani. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu Pani U. Ptak poinformowała, że zgodnie  
z porządkiem obrad Radni przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest podjęcie 
uchwały w sprawie powołania i przedmiotu działania Komisji Budżetu, Gospodarki  
i Rozwoju  

    
Przewodnicząca Rady Powiatu – Pani Urszula Ptak wymieniła osoby, które 

zgłosiły akces do Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, a mianowicie Pani Radna 
G. Polak, Radny M. Tobiszewski, Radny C. Turczyk, Radna U. Ptak, Radny Z. Dudor, 
Radny S. Cybula, Radny J. Kozłowski, Radna B. Głowacka. Następnie 
Przewodnicząca Rady Powiatu Pani U. Ptak spytała, czy są jeszcze jakieś 
kandydatury? 

 
Nikt z Radnych nie zgłosił innych kandydatur. 

 
Zgłoszona kandydatka – Radna Genowefa Polak wyraziła zgodę. 

Zgłoszony kandydat – Radny Marek Tobiszewski wyraził zgodę. 

Zgłoszony kandydat – Radny Cyryl Turczyk wyraził zgodę.  

Zgłoszona kandydatka – Radna Urszula Ptak wyraziła zgodę. 

Zgłoszony kandydat – Radny Zbigniew Dudor wyraził zgodę.  

Zgłoszony kandydat – Radny Stanisław Cybula wyraził zgodę.  

Zgłoszony kandydat – Radny Jacek Kozłowski wyraził zgodę.  

Zgłoszona kandydatka – Radna Barbara Głowacka wyraziła zgodę. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani U. Ptak powiedziała, że zgodnie z § 34 
Statutu Powiatu Radni przystąpią do głosowania nad zamknięciem listy kandydatów. 
 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
jednogłośnie zamknęła listę kandydatów do Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju.  

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała uchwałę. 
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Pan Radny Z. Chołuj zgłosił wiosek dotyczący zbiorczego głosowania na 
członków Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 
w sprawie wniosku dotyczącego zbiorczego głosowania na członków Komisji 
Budżetu, Gospodarki i Rozwoju. 

 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
jednogłośnie przyjęła wniosek dotyczący zbiorczego głosowania na członków Komisji 
Budżetu, Gospodarki i Rozwoju.  

Treść z listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała uchwałę. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 
nad uchwałą w sprawie powołania i przedmiotu działania Komisji Budżetu, 
Gospodarki i Rozwoju. 

 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła  uchwałę Nr II/13/2018 w sprawie powołania i przedmiotu działania Komisji 
Budżetu, Gospodarki i Rozwoju.  

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

 Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 41 do protokołu 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani U. Ptak poinformowała, że zgodnie  
z porządkiem obrad Radni przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest podjęcie 
uchwały w sprawie powołania i przedmiotu działania Komisji Zdrowia i 
Bezpieczeństwa Publicznego. 

    
Przewodnicząca Rady Powiatu – Pani Urszula Ptak wymieniła osoby, które 

zgłosiły akces do Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego, a mianowicie Pani 
Radna B. Głowacka, Radny M. Krężel, Radny S. Cybula, Radna G. Buczek, Radny Z. 
Dudor, Radny Z. Chołuj, Radna H. Samek, Radny K. Korczyński, Radny M. Nagórski. 
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Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu Pani U. Ptak spytała, czy są jeszcze jakieś 
kandydatury? 

 
Nikt z Radnych nie zgłosił innych kandydatur. 

 
Zgłoszona kandydatka – Radna Barbara Głowacka wyraziła zgodę. 

Zgłoszony kandydat – Radny Marcin Krężel wyraził zgodę. 

Zgłoszony kandydat – Radny Stanisław Cybula wyraził zgodę.  

Zgłoszona kandydatka – Radna Grażyna Buczek wyraziła zgodę. 

Zgłoszony kandydat – Radny Zbigniew Dudor wyraził zgodę.  

Zgłoszony kandydat – Radny Zbigniew Chołuj wyraził zgodę.  

Zgłoszona kandydatka – Radna Halina Samek wyraziła zgodę.  

Zgłoszony kandydat – Radny Karol Korczyński wyraził zgodę. 

Zgłoszony kandydat – Radny Mariusz Nagórski wyraził zgodę. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani U. Ptak powiedziała, że zgodnie z § 34 
Statutu Powiatu Radni przystąpią do głosowania nad zamknięciem listy kandydatów. 

 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
jednogłośnie zamknęła listę kandydatów do Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa 
Publicznego.  

Treść z listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała uchwałę. 

Pani Przewodnicząca U. Ptak zgłosiła wiosek dotyczący zbiorczego głosowania 
na członków Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 
w sprawie wniosku dotyczącego zbiorczego głosowania na członków Komisji Zdrowia 
i Bezpieczeństwa Publicznego. 
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Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
jednogłośnie przyjęła wniosek dotyczący zbiorczego głosowania na członków Komisji 
Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego.  

Treść z listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 
nad uchwałą w sprawie powołania i przedmiotu działania Komisji Budżetu, 
Gospodarki i Rozwoju. 

 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła  uchwałę Nr II/14/2018 w sprawie powołania i przedmiotu działania Komisji 
Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego.  

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 

 Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 45 do protokołu 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani U. Ptak poinformowała, że zgodnie  
z porządkiem obrad Radni przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest podjęcie 
uchwały w sprawie powołania i przedmiotu działania Komisji Oświaty. 

    
Przewodnicząca Rady Powiatu – Pani Urszula Ptak wymieniła osoby, które 

zgłosiły akces do Komisji Oświaty, a mianowicie Pan Radny R. Kurzątkowski, Radny 
H. Szreta, Radna G. Polak, Radna U. Ptak, Radny M. Krężel, Radny J. Kozłowski, 
Radny M. Nagórski. Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu Pani U. Ptak spytała, 
czy są jeszcze jakieś kandydatury? 

 
Nikt z Radnych nie zgłosił innych kandydatur. 

 
Zgłoszony kandydat – Radny Romuald Kurzątkowski wyraził zgodę. 

Zgłoszony kandydat – Radny Henryk Szreta wyraził zgodę. 

Zgłoszona kandydatka – Radna Genowefa Polak wyraziła zgodę.  
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Zgłoszona kandydatka – Radna Urszula Ptak wyraziła zgodę. 

Zgłoszony kandydat – Radny Marcin Krężel wyraził zgodę.  

Zgłoszony kandydat – Radny Jacek Kozłowski wyraził zgodę. 

Zgłoszony kandydat – Radny Mariusz Nagórski wyraził zgodę. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani U. Ptak powiedziała, że zgodnie z § 34 
Statutu Powiatu Radni przystąpią do głosowania nad zamknięciem listy kandydatów. 

 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
jednogłośnie zamknęła listę kandydatów do Komisji Oświaty. 

Treść z listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 46 do protokołu. 

Pani Przewodnicząca U. Ptak zgłosiła wiosek dotyczący zbiorczego głosowania 
na członków Komisji Oświata.  

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 
w sprawie wniosku dotyczącego zbiorczego głosowania na członków Komisji 
Oświaty. 

 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
jednogłośnie przyjęła wniosek dotyczący zbiorczego głosowania na członków Komisji 
Oświaty.  

Treść z listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały. 

Pytań do uchwał nie było. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 
nad uchwałą w sprawie powołania i przedmiotu działania Komisji Oświaty. 
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Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr II/15/2018 w sprawie powołania i przedmiotu działania Komisji 
Oświaty. 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 

 Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 49 do protokołu 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z przedstawionym 
porządkiem obrad Radni przystąpią do kolejnego punktu, a mianowicie podjęcie 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie zasad ustalania diet radnym oraz zwrotu 
kosztów podróży służbowej.  

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały. 
Nikt uwag do projektu nie zgłaszał. 
 
 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania nad przyjęciem uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr II/16/2018 o zmianie uchwały w sprawie zasad ustalania 
diet radnym oraz zwrotu kosztów podróży służbowej.  

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 

           Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 51 do protokołu 

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu Pani U. Ptak poinformowała, że 
zgodnie z porządkiem obrad Radni przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest podjęcie 
uchwały w sprawie delegowania radnych Rady Powiatu Drawskiego do składu 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Radnych o zgłaszanie kandydatur. 
Głos zabrał Pan Starosta Drawski S. Cybula, który do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku zarekomendował Pana K. Korczyńskiego uzasadniając 
wybór odpowiednim doświadczeniem.   



26 
 

Następnie głos zabrał Pan Radny Z. Dudor, który do składu Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku zarekomendował Pana M. Krężla uzasadniając jego 
kandydaturę wieloletnią praktyką Radnego, jako instruktora nauki jazdy. 

 
Pani Przewodnicząca spytała, czy są inne kandydatury? 

Nikt z radnych nie złożył innych kandydatur. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Pan Karol Korczyński wyraża 
zgodę? 

  
Zgłoszony kandydat – Karol Korczyński wyraził zgodę  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Pan Marcin Krężel wyraża zgodę?  
 
Zgłoszony kandydat – Marcin Krężel wyraził zgodę. 
 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie kandydaturę nr 1 - Radnego K. 

Korczyńskiego do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku  

Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  1 głosem „wstrzymujących się” 
zatwierdziła kandydaturę Pana K. Korczyńskiego do składu Komisji Bezpieczeństwa i 
Porządku.  

Treść z listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 52 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie kandydaturę nr 2 - Radnego M. 
Krężla do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  1 głosem „wstrzymujących się” 
zatwierdziła kandydaturę Pana M. Krężla do składu Komisji Bezpieczeństwa i 
Porządku.  

Treść z listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 53 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady po odczytaniu uchwały Nr II/18/2018 poinformowała, że 
Radni przystąpią do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie delegowania 
radnych Rady Powiatu Drawskiego do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego.  
 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr II/19/2018 w sprawie delegowania radnych Rady Powiatu 
Drawskiego do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego.   

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 

 Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 55 do protokołu 

Punkt 9 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest odpowiedzi na interpelacje i 
zapytania. 

  
Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu przez Pana Starostę Drawskiego S. 

Cybule. 
 
Głos zabrała Pan Starosta S. Cybula, który powiedział, że interpelacja Radnego 

K. Korczyńskiego odnośnie funkcjonowania gabinetu lekarza rodzinnego zostanie 
szczegółowo omówiona przez Pana W. Włodarczyka. Natomiast w sprawie dróg 
wypowie się Pan Dyrektor Z. Kot. W przypadku interpelacji złożonej przez Pana J. 
Kozłowskiego stanowisko Zarządu będzie znane po spotkaniu z dyrekcją Szpitali 
Polskich. Odnośnie interpelacji złożonej przez Pana M. Krężla zapewnił, że wykaz 
taki zostanie dostarczony wszystkim Radnym. Na koniec po konsultacjach z radcami 
prawnymi stwierdził, że wykaz spraw sądowych będzie sporządzony i w odpowiedzi 
na interpelacja Pana Radnego C. Turczyka przekazany.  

 
Głos zabrał Pan W. Włodarczyk, który uzupełniając m.in. powiedział, że 

sprawa gabinetów lekarzy rodzinnych MSWiA zarówno w Drawsku jak i przychodni 
w Złocieńcu będzie rozpatrywana, a szczegółowe informacje będą Radnym 
przekazywane.    
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Pan Radny K. Korczyński, który m.in. powiedział, że w sytuacji likwidacji 
gabinetu lekarskiego należy o takim fakcie powiadomić z 45 dniowym 
wyprzedzeniem. Dodał, że podobna sytuacja mogłaby mieć miejsce w Złocieńcu, lecz 
Pan Doktor w odpowiednim czasie zabezpieczył swoich pacjentów otwierając 
prywatny gabinet. 

 
Następnie głos zabrał Pan Dyrektor Z. Kot, który poinformował, że aktualny 

wykaz dróg znajduje się na stronie internetowej Zarządu Dróg. W tej sytuacji jednak 
będzie przygotowany wykaz wraz z mapą dla wszystkich Radnych. Odnosząc się do 
pierwszej interpelacji powiedział, że uzupełnienie ubytków na drogach powiatowych 
odbywa się sukcesywnie, jeżeli tylko pogoda jest odpowiednia. W przypadku 
skrzyżowania ulic Rzeźnickiej i Wałeckiej przypomniał, że pierwsza z nich nie jest już 
drogą powiatową, a na dzień dzisiejszy gmina przygotowuje projekt zmiany 
organizacji ruchu na tym odcinku.  

 
Pan Radny Z. Dudor uzupełnił informacje dotyczące projektu dla organizacji 

ruchu ulicy Rzeźnickiej i Wałeckiej. Projekt został skierowany do projektanta i jest już 
pewnie gotowy. Została tylko kwestia wprowadzenia tych zmian. Cała procedura 
miała zostać zakończona do końca listopada br. 

 
Glos zabrał Pan Wicestarosta M. Nagórski, który w odpowiedzi na interpelacje 

Pana Radnego J. Kozłowskiego zaznaczył m.in., że nie był usatysfakcjonowany z prac 
poprzedniego Zarządu dotyczących służby zdrowia, jak i działalności szpitala. 
Wyróżnił dwa aspekty, a mianowicie brak wsparcia dla mieszkańców ze strony 
Szpitali Polskich w takim samym stopniu, jak Powiat Drawski wspiera szpital w 
Drawsku Pomorskim. Natomiast drugi aspekt to brak współpracy ze strony Szpitali 
Polskich w kwestii wykonywania zadań, jak również braku dofinansowywania na 
utrzymanie ze strony spółki. Zaznaczył, że Radni nie otrzymali wykazu rozliczeń, 
faktur czy wydatków. Na koniec powiedział, że Zarząd stoi na stanowisku, żeby 
wymagania wobec Szpitali Polskich były większe ze względu na ciągłe 
dofinansowywanie środkami publicznymi.  

 
Pan Radny J. Kozłowski poprosił Starostę Drawskiego o pisemne uzasadnienie.  
 
Głos zabrała Pani Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej A. 

Orlińska, która powiedziała m.in, że zostało wydanych kilka decyzji, które zmierzają 
do zapewnienia odpowiedniego stanu higieniczno-sanitarnego w szpitalu. Dwa 
zawieszone postepowania egzekucyjne dotyczą oddziału chirurgicznego, aby została 
wykonana sala pooperacyjna i izolatka w ramach III etapu remontu na tym oddziale. 
Natomiast drugi zawieszony tytuł egzekucyjny dotyczy oddziału położniczo-
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ginekologicznego, który wymaga szerszego remontu. Nadmieniła, że część sal zostało 
wyłączonych z użytkowania ze względu na niewłaściwy stan. Te dwa tytuły 
egzekucyjne zawieszone są do 31 grudnia 2018 roku. W tej sytuacji Państwowy 
Powiatowy Inspektor Sanitarny podejmie czynności kontrolne w szpitalu, aby 
sprawdzić, na jakim etapie dokonane są remonty w tych dwóch zawieszonych 
postępowaniach. Kolejne decyzje dotyczą zapewnienia właściwych warunków w 
laboratorium, a więc dokonania remontów, jak i wymiany sprzętu. Decyzje dotyczą 
również sprzętu, jak chociażby rentgen-u i zaplecza użytkowego, w którym on się 
znajduje. Obowiązuje decyzja Inspektora na oddziale rehabilitacji, gdzie należy 
wykonać remont. Wszczęto postepowanie administracyjne odnośnie bloku 
operacyjnego – dotyczy złego stanu podłogi. Dyrekcja zapewniła, że zostanie to 
wykonane jak najszybciej. Pani Dyrektor powiedział, że nie za każdym razem muszą 
być wydawane decyzje, jeżeli jest wola współpracy. Tak właśnie było z 
pomieszczeniem pro morte, które było usytuowane w fatalnym miejscu, któremu 
wystarczyło pomieszczenie zrobić w innej części szpitala. Przy zamianie Izby przyjęć 
na SOR-u dokonano drobnych remontów. Szczegółowe dane dotyczące stanu 
sanitarno-higienicznego będzie można przedstawić po zaplanowanych kontrolach i czy 
dyrekcja szpitala wykonuje decyzje nałożone tytułami.     
 

Pan Wicestarosta M. Nagórski poprosił o wykonanie raportu z zaplanowanych 
kontroli i przekazanie Radnym.  

 
Głos zabrał starosta Drawski, który podziękował Pani Dyrektor za udzielenie 

odpowiedzi. 
 
Głos zabrał Etatowy Członek Zarządu W. Włodarczyk, który wyjaśnił m.in, że 

największe wątpliwości dotyczą zamówień publicznych, a także umowy zawartej ze 
Szpitalami Polskimi, które zobligowały się do dokonania odpowiednich remontów.  

 
Pani Skarbnik I. Osoś wyjaśniła m.in., że Powiat nigdy nie przekazywał 

żadnych transz, ani środków. To wynikało tylko z ustalania nowej wartości należności. 
Nie były środki ani wydatkowane, ani przekazywane, ponieważ finanse publiczne nie 
zezwalają na podejmowanie takich czynności i byłoby to niezgodne z prawem.  

 
Etatowy Członek Zarządu Pan W. Włodarczyk powiedział m.in., że umarzanie 

środków z dzierżawy i pozostawianie ich po stronie Szpitali Polskich prowadzi do 
sytuacji, gdzie rozpisywanie przetargów na dokonywanie jakichkolwiek remontów 
należy do właściwości spółki, a nie Starostwa Powiatowego i obowiązujących 
przepisach o zamówieniach publicznych.  Ja nie mówiłem o przekazywaniu środków 
ze Starostwa dla Szpitala. 
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Pan Radny J. Kozłowski zapytał, czy Zarząd Powiatu będzie w dalszym ciągu 

wspierał finansowo szpital w remontach, w taki lub podobny sposób jak to było 
procedowane przez te 14 razy w poprzednich latach niezależnie od procedury.  

 
Głos zabrał Pan Radny K. Korczyński, który przypomniał o okolicznościach 

zawarcia umowy dzierżawy i podkreślił, że był to jedyny ratunek dla szpitala  
w Drawsku Pomorskim. Zdaniem Radnego środki przekazywane w postaci 
zmniejszenia czynszu dzierżawnego nie zostały zmarnotrawione przez spółkę, gdyż 
całość oddaje skala remontów przeprowadzona w szpitalu i przychodni. Środki są 
odpowiednio zagospodarowane, ale istotna jest ciągła i skrupulatna ich kontrola, gdyż 
są to środki publiczne. Zauważył, że niemoralnym byłoby niedotrzymanie warunków 
umów zawartych przez wcześniejszy Zarząd i Radę Powiatu.  

 
Ponownie głos zabrał Pan Starosta S. Cybula, który powiedział m.in., że 

wszystkie sprawy związane ze szpitalem będą rozpatrywane po szczegółowej analizie 
dokumentacji i spotkaniu z dyrekcją Szpitali Polskich. Zaznaczył, że Zarząd Powiatu 
będzie chciał wnikliwszej kontroli szpitala w ramach uprawnień wynikających z 
podpisanej umowy. Oczywiście odpowiedź na złożoną interpelację przez Pana 
Radnego J. Kozłowskiego będzie udzielona na piśmie.           

 
Punkt 10 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 

Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są komunikaty i sprawy 
różne.  

Głos zabrał Pan Radny M. Tobiszewski, który zwrócił się z wnioskiem do 
Starosty Drawskiego, aby poczynić starania o zamontowanie systemu do głosowania.  

 
Pani Radna G. Polak złożyła wniosek o utworzenie Komisji Statutowej, która 

zajęłaby się rozwiązanie problemu imiennych głosowań.  
  
Etatowy Członek Zarządu Pan W. Włodarczyk wyjaśnił sytuację związaną z 

zapisem w Statucie, który powoduje czasochłonność w głosowaniu. 
Na koniec Pan Radny K. Korczyński zaproponował, aby w Statucie znalazły się 

przepisy awaryjne. W momencie, kiedy będą podejmowane, jakieś wnioski formalne 
należałoby uelastycznić proces głosowania np. poprzez podniesienie ręki.  

  
Pani Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała gratulacje Wojewody 

Zachodniopomorskiego.  
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Treść gratulacji Wojewody Zachodniopomorskiego stanowi załącznik nr 
56 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
głosowania nad przyjęciem wniosku Radnej G. Polak w sprawie powołania Komisji 
Statutowej. 
 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  0 głosach „wstrzymujących się” 

jednogłośnie przyjęła wniosek Pani Radnej G. Polak w sprawie powołania 
Komisji statutowej. 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 57 do protokołu. 

Pani Przewodnicząca Rady Powiatu zakomunikowała, że najbliższa sesja Rady 
Powiatu odbędzie się w połowie grudnia na wniosek Pani Skarbnik. 

Punkt 11 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu w związku z wyczerpaniem porządku obrad  
o godzinie 12:40 zamknęła II Sesję Rady Powiatu Drawskiego 
 i poinformowała Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu w 
Wydziale Biuro Rady Powiatu. 

 
 
 

    Protokołowała                 Przewodniczący Rady 
 
  Barbara Kotwica                                         Urszula Ptak   
 
 
Sporządziła: Joanna Rudziewicz 

 
 
 
 


